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Aan het gemeente bestuur van Barneveld 

Snelheid Schoutenstraat  en drempel .  

Bij het lezen dat er plannen zijn om de drempels aan de stationsweg in 

Barneveld  weer weg te halen voor veel geld ,dacht ik  gaat dit voor alle 

drempels gelden waar buurt bewoners veel last van hebben ? Ook aan de 

Schoutenstraat  ligt een vervelende drempel waar veel vrachtverkeer en 

loonwerkers met dikke tractoren over de drempel komen en heel veel ander 

verkeer die zich niet aan de snelheid houden . Vooral het vrachtverkeer met 

containerbakken zorgen voor veel lawaai en trillingen .  De  tractoren met hun 

grote aanhangers komen met snelheden van 50 km/u door de straat volgas  

geeft dat veel lawaai en dan vervolgens afremmen voor de drempel en over de 

drempel weer volgas  verder . Aan energie zuinig rijden wordt volgens mij niet 

gedacht .Op deze drempel wordt ook regelmatig wat verloren als ze te hard 

over de drempel rijden .Geladen aanhangers ,waar de lading niet goed is vast 

gebonden verliezen hier vaak materialen , zoals de laatste paar maanden: 

stalen  en houten balken ,glas platen ,sjovel bakken  , zijkleppen van de 

aanhanger .De spullen komen dan op de fietsstrook terecht  . De fietsstroken 

worden veel gebruikt ,vooral in spits uren door de jeugd die naar de 

omliggende scholen gaan .  

Begin dit jaar heb ik al eens een brief geschreven met het voorstel om van de 

Schoutenstraat vanaf de rotonde  Thorbeckelaan tot in het dorp 30 km weg te 

maken .Inmiddels is de bedrijvigheid aan de Schoutenstraat toegenomen en 

staan er regelmatig  auto’s op de fietsstroken  geparkeerd   of ze staan er voor 

het laden of lossen van materiaal  , vooral het gedeelte na de drempel richting 

dorp . Daar wordt het voor de fietsers niet veiliger op .Of er voor de drempel  

een andere oplossing is, kan men ook over nadenken en mee nemen als er een 

plan van aanpak komt . Om de snelheid van hard rijders er uit te halen zal een 

moeilijk punt zijn .   

Als op de Schoutenstraat 30 km/u gereden wordt is de overlast van de drempel 

minder . Het lawaai van brullende  motoren  zal minder zijn en het belangrijkste 

,de veiligheid zal er op vooruit gaan . 



Met deze brief hoop ik dat de gemeente  nog eens extra aandacht  besteed aan 

de situatie . Ook hoop ik dat bewoners van de Schoutenstraat een bericht naar 

de gemeente sturen wat zij graag willen, zodat  gemeente inzicht krijgt hoe de 

bewoners er over denken . Ook kan men een briefje of envelop met naam en  

voorstellen  in de brieven bus doen van de Schoutenstraat 102 dan zal ik dat 

weer door geven aan de gemeente . 

Andries  Boekhout     

 

 

 

Zie ook bijlage : Brief aan gemeente januari 2020   snelheid omlaag   

Schoutenstraat . 



                                                                               Barneveld  20-01-2020  

Snelheid omlaag  

In de Barnevelds krant van maandag 20 januari stonden de wegen die de gemeente 30 km/u 

willen maken .Wij wonen aan de Schoutenstraat ,eigenlijk had ik gehoopt dat die er bij stond 

om ook deze straat 30km  te maken . Als je van de Thorbekkenlaan af kom en je draai bij de 

rotonde de Schoutenstraat in dan krijg je al gauw links en rechts wegen naar scholen en de 

woonwijken waar het lekker druk is .Verder op krijg je het tank station en de beruchte 

drempel waar voetgangers voorrang hebben .Deze drempel kun je volgens mij met 20 km/u 

netjes nemen . Er zijn coureurs die er volgens mij een wedstrijd van maken en er met 

60km/u of harder over heen knallen ,dan hoor je vaak ook van allerlei geluiden ,maar daar 

lachen ze om . Ook landbouw voertuigen ,die rijden tegenwoordig ook zo’n 50 km/u , en 

vrachtwagens met containers er op, hebben er plezier in om zo hard mogelijk aan komen 

rijden hard remmen en dan met te hoge snelheid over de drempel .Dat geeft dan harde 

knallen en een kleine aardbeving . Een snelheids beperking zou hier ook, minder overlast 

kunnen geven, en veiliger zijn. Na de drempel  heb je een onoverzichtelijke  bocht naar links , 

waar bedrijven zitten en een snackbar, dus daar staan veel auto’s van klanten en vracht 

verkeer voor laden en lossen . Weer een stukje verder wegen van rechts , de drukke 

Kallenbroekerweg en de weg naar de gamma . Dan krijg je het klinker gedeelte waar ook 

weer winkels en horeca bedrijven zitten en zit je in bijna in het centrum  waar het steeds 

drukker word met fietsers . De hele Schoutenstraat met zijn fietsstroken  mag van mij 30 km 

straat worden . Ook de woonwijken er om heen zijn 30 km wegen  .Dan zijn alle straten in de 

buurt 30 km  ,een beetje eenheid in de buurt .Ook hier is handhaving weer moeilijk 

,overtreders zullen er altijd blijven ,maar ook veel mensen zullen zich aan de snelheid 

houden . De oplossing voor snelheid  handhaving ligt misschien in de toekomst met 

automatisch bestuurbare auto’s die zich zelf aanpassen aan de snelheid die op de wegen 

gelden . Er zullen voor en tegenstanders zijn ,die hoor ik graag op face book of op e mail   

A Boekhout  


